
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 29. januar 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AM

Mener ministeren, at Folketinget er blevet korrekt informeret om antal af døde grise ved

samlestederne og antallet af politianmeldelser om overtrædelser af transportegnetheden

ved transport af grise? Der henvises til ministerens svar på MOF alm. del - spørgsmål

163, hvoraf det fremgår, at ”Fødevarestyrelsen har derfor ikke mulighed for at opgøre an-

tallet af eller årsagen til døde grise konstateret i forbindelse med Fødevarestyrelsens

kontroller på danske samlestalde" og til følgende artikler bragt på dr.dk den 24. januar

2019 ”Når ikke at krydse grænsen: Tusindvis af eksport-grise dør i Danmark” og ”Kritik af

kontrol med dyrevelfærd: Grove overtrædelser registreres ikke”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S) og Søren Egge Rasmussen

(EL).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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